
Vážení spoluobčané,

Dovolte mi, abych se zmínil o událostech, 
které se udály během ledna roku 2010 v naší 
obci.

Především jsme všichni společnými silami 
svým zamítavým jednotným postojem zabránili 
zamýšlené výstavbě zemědělské bioplynové 
stanice na katastru naší obce. Zprávu o tom 
píši v tomto zpravodaji na jiném místě.

Začátkem měsíce ledna nastala tuhá zima a 
samozřejmě se naší obci nevyhnula. Přiznám 
se za sebe i za pana místostarostu a za celou 
radu, že nás tato zima trápí a trápí i vás, vážení 
spoluobčané. První přívaly sněhu jsme na za-
čátku měsíce snad zvládli za pomocí silnější 
mechanizace. Protože v některých ulicích bylo 
po shrnutí sněhu tolik, že se zde nebylo možné 
doslova pohnout, rozhodli jsme spolu s panem 
místostarostou zavolat pomoc. Požádali jsme 
firmu ZEVO, a.s. a firmu Ekostavby, a.s. o me-
chanizaci k odvozu sněhu z vytipovaných ulic 
Bratří Kotrbů, Nová, Pod Lesem. Zevo poskytlo 
nákladní vlečku s traktorem a malý nakladač 
(BobCat), Ekostavby poslaly 2 nákladní vozy, 
malý nakladač a bagr, pracující na úpravách
našeho potoka a firma pana Vašulína též malý 
nakladač. V pondělí 11.1.2010 jsme začali od- postižených ulic ve Vršovicích a na Nové ulici, A samozřejmě obyvatelé Zámečku zahájili ples 
vážet sníh a odklízet hlavní chodníky, plochy dáváme si za úkol zamyslet se nad řešením této polonézou a také zatancovali Moravskou bese-
u zastávek autobusů a stanovišť kontejnerů. neblahé situace, zejména řešit zde problém par- du. Zlatým hřebem byla velmi bohatá tombola, 
Řízení prací jsme si s panem místostarostou kování osobních automobilů v zimních měsí- kdy každý výherce projevil při přebírání výhry 
rozdělili, já se staral o dolní část obce, cích, například přímým jednáním s tamními ob- nelíčenou radost a neskrývané nadšení.
místostarosta o plochy od sokolovny po čany. Situaci s odvozem komunálního odpadu V současnosti rada obce pracuje intenzivně 
Vršovice. Odvoz sněhu trval dva dny, poté ještě řešil a řeší velmi obětavě pan místostarosta. na přípravě převodu ZUŠ Střelice na obec jako 
pan místostarosta pokračoval s odklízením Nyní k příjemnějším událostem. V lednu se její příspěvkovou organizaci. Připravujeme kon-
další dva dny. O těžkosti prací svědčí fakt, u nás uskutečnily tři plesy, zúčastnil jsem kurs na ředitele školy. Konkurs musí být připra-
že bagr nevydržel tvrdost odklízeného sněhu a se jich a nelitoval jsem. Myslivecký ples je mezi ven velmi pečlivě a jeho jediným cílem je,
po druhém dnu prací mu pukla pístnice. nimi stálicí a i letos svou návštěvností předčil abychom vybrali z uchazečů, kteří se přihlásí, 
Po zhruba týdenní pomlce opět napadlo cca ty následující. Velkým lákadlem je vynikající toho nejlepšího pedagoga, protože zejména
15 cm sněhu. Uklidili jsme, co bylo v našich si- myslivecká kuchyně. Jednotný tým členů mys- na něm bude záležet rozvoj tolik důležité školy 
lách. Vše se ale odstranit nepodařilo, neboť liveckého spolku si za pernou přípravu plesu a v obci.
vzápětí nato zamrzlo a v poslední dekádě za spokojenost hojného počtu plesajících za-

o slouží odměnu v podobě vydařeného plesu RNDr. Luděk Sklenář, starosta obceledna byly mrazy v noci až -15 C, přes den -5 C 
a poctivě zaslouženého příjmu do jejich po-pod nulou. I posyp komunikací je někdy proble-
kladny. Však tyto finance slouží k tomu, aby se matický, neboť do rozbředlého sněhu nemá
myslivci starali o zvěř v našich lesích, zejména význam sypat, pokud není sníh uklizen a když 
nyní v třeskutých mrazech se spoustou sněhu.je sypáno na zmrzlý podklad, brzy je posyp

Reprezentační ples Základní a Mateřské automobily smetený. Přitom nechceme a nemů-
školy Střelice pořádaný rodičovským sdruže-žeme solit v takové míře jako silničáři na
ním se též velice vydařil. Velmi krásný je pohled Vážení spoluobčané,krajských silnicích. 
na mladičké tanečnice a tanečníky při slav-Není mým záměrem omlouvat obec,
nostní polonéze při zahájení plesu. Pro velký velmi vám děkuji za vaši jasnou a nekompro-že úplně nezvládla zimní údržbu, ale jen jsem 
úspěch se polonéza opakovala ještě jednou. misní podporu v boji proti zamýšlené výstavbě vám chtěl, vážení občané sdělit, že jsme pro 
Školský ples má vždy slavnostní atmosféru a zemědělské bioplynové stanice (BPS) na ka-úklid sněhu v obci podnikli, co bylo únosné a
vyniká bohatou tombolou, na kterou přispívají tastru naší obce. S vaší vydatnou pomocí jsme v našich silách, a vždy v co možná krátké době. 
rodiče žáků školy a také místní firmy. Všichni společně dosáhli, že investor GenAgro Říčany, Situace v okolí i v Brně byla obdobná.
plesající si užili tance a příjemné zábavy. a.s. od svého záměru výstavby bioplynové sta-Velmi děkuji spolu s panem místostarostou, 

Třetím plesem byl ples Zámečku. Zde nice u nás v celém rozsahu sám upustil. vážení občané, vám všem, kteří jste si odklízeli 
jako vždy panovala upřímná a radostná atmo- Oficiální potvrzení z kraje jsme o tom obdrželi sníh před vašimi nemovitostmi, neboť my sami 
sféra. K tanci hrála velmi dobře a svižně omla- dne 7.1.2010. jako obec na kilometry chodníků nemáme sil 
zená Frajárenka pod vedením pana učitele Zvláště oceňuji, vážení občané, vaši pohoto-ani potřebné mechanizmy. Máme v plánu letos 
Kukly. Na plese vystoupila skupina country vou reakci v době vánočních svátků, kdy jste spolu s budováním sběrného dvora pořídit
tanců z Ostrovačic, dále mladé mažoretky byli všichni naladěni na klid a pohodu sváteč-techniku použitelnou i na zimní údržbu, hlavně 
z Náměště (to bylo velmi zdařilé vystoupení). ních dnů.chodníků. Co se týká přívalem sněhu nejvíce

o

Ročník XXIX http://www.streliceubrna.cz Únor 2010

TENTO VÝTISK JE DISTRIBUOVÁN ZDARMA - NEPRODEJNÉ

„My tři králové jdeme k vám, štěstí zdraví vinšujeme vám!" znělo o víkendu snad ve všech koutech 
Jihomoravského kraje. Ne jinak tomu bylo ve Střelicích na Brněnsku...       (článek na str. 3) Foto Jiří Fukan

Leden 2010 v naší obci
očima starosty

Stavba Zemědělské bioplynové 
stanice odvrácena



Rozhodující v tomto boji byla skutečnost, Majitelům psů oznamuje, že poplatek za psa Pavel - 2010-01-08 20:33:08
že jste v době Vánoc obdrželi do svých domác- za rok 2010 je zvýšený dle nové vyhlášky a je Je pravda, že by se obec měla postarat o chod-
ností dokument, který vás nezkresleně a přesně splatný do 30. dubna letošního roku 2010. níky, které nepřiléhají k žádné nemovitosti. Je 
informoval o záměru vybudovat v naší obci ale otázka, jak je to možné při současném mno-
BPS. Proto velmi děkuji těm, kteří se podíleli na Poplatky můžete zaplatit na pokladně OÚ hahodinovém sněžení zvládnout (odklízet sníh 
jeho vzniku, sestavení, tisku a distribuci k vám. v úředních hodinách pondělí, středu a pátek. každou hodinu dva dny v kuse není žádná sran-

Do 30.12.2009 obdržel na základě této sku- Na požádání zašleme složenku nebo sdě- da). Ale na uklizení sněhu před domem by si 
tečnosti Odbor životního prostředí Krajského líme bankovní spojení k zaplacení z účtu. každý měl těch pět minut najít. Myslím, že je to 
úřadu JMK (OŽP KÚ JMK) přímo dopisy a inter- rozumnější varianta, než aby obec utratila kaž-
netové zprávy od 18 našich občanů a na poda- dou zimu několik set tisíc (nebo víc), které může 
telně úřadu od Rady obce Střelice a od dalších využít nějak rozumněji. Další varianta je cedule, 
37 občanů též dopisy s konkrétními nesouhlas- že chodník se v zimě neudržuje a stejně si bude 
nými vyjádřeními ke stavbě BPS. Již na zá- každý to svoje uklízet sám :o)
kladě těchto negativních vyjádření mi bylo na 
jednání s vedením OŽP dne 5.1.2010 sděleno, Podle ustanovení § 9 odst. 1 písm. g) zákona Petra - 2010-01-12 13:08:42
že OŽP nebude jednat proti zájmům obce a je- č. 338/1992 Sb., o dani z nemovitostí, ve znění Díky za odklizení chodníku nahoru směrem
jich občanů. pozdějších předpisů (dále jen „zákon o dani na žel. zastávku Střelice dolní. Sice radnice na 

Děkuji také všem iniciátorům vzniku petice a z nemovitostí“), byly od daně ze staveb osvo- články zde nijak nereagovala, ale asi se činila, 
všem, kteří ve svém volném čase vás s peticí bozeny nové stavby obytných domů ve vlast- tak to je dobře. Nebo přes řešení bioplynové 
obětavě obíhali a všem, kteří umožnili vystavit nictví fyzických osob a byty ve vlastnictví stanice nemá na toto čas, což je taky chvály-
petiční archy ve svých obchodech. Podepiso- fyzických osob v nových stavbách obytných hodné a převážná většina negativních ohlasů 
vání peticí proti této stavbě bylo ukončeno domů, pokud tyto stavby nebo byty sloužily doufám, že k něčemu bude a tento stavební 
dnem 14.1.2010. Podepsáno vás bylo, vážení k trvalému bydlení vlastníka nebo osob blíz- záměr neprojde!!
občané, přes tisíc. kých. Toto ustanovení bylo s účinností od 

Tímto společným a jednotným postupem 1.1.2009 zrušeno zákonem č. 1/2009 Sb. Jitka S. - 2010-01-13 15:12:04
jsme razantně ukončili pokus o výstavbu objek- Ve smyslu přechodného ustanovení čl. II zá- Po tolika dnech bylo taky na čase s tím sněhem 
tu, který je pro životní prostředí naší obce zá- kona č. 1/2009 Sb. bylo uvedené osvobození něco dělat! Staří občané aby se báli vylézt ven 
sadně nevhodný. Bez vaší podpory, vážení poskytnuto naposledy v roce 2009. Na rok a jít na vlak. hlavně že se řeší nějaká bioply-
občané, bychom nebyli tak úspěšní a netrou- 2009 již přitom nebylo možno nově přiznat nová stanice, kolem toho má každý plno řečí. 
fám si odhadnout, kterým směrem by se záleži- nárok na osvobození u stavby nebo bytu, Kdoví jak to je, vsadím se, že peníze by to 
tost dále ubírala. které byly dokončeny v průběhu roku 2008 nějak vyřešily...

Tato vaše podpora nám dává chuť a elán do nebo později.
práce pro další rozvoj naší obce. Děkuji vám! Počínaje zdaňovacím obdobím roku 2010 Brit - 2010-01-13 15:52:51

zcela končí platnost osvobození od daně ze sta- Je pravda,že takové množství sněhu je nepří-
Starosta obce za celou Radu obce Střelice veb podle ustanovení § 9 odst. 1 písm. g) jemný problém,ovšem jen několik dnů a je cel-

zákona o dani z nemovitostí, na které vznikl kem vyřešen. Bioplynová stanice by nám tady 
nárok ve zdaňovacích obdobích do roku 2008 smrděla po obci už navždy a nejen nám,
včetně, přičemž počínaje zdaňovacím obdo- ale i našim potomkům. Byl bych rád, kdyby 
bím roku 2009 již nový nárok na toto osvobo- paní Jitka nám všem co jsme hlasovali proti 
zení nevzniká. této stavbě vysvětlila,jak si představuje řešit bi-

V souvislosti s ukončením osvobození od oplynovou stanici penězi,asi bude kupovat pyt-
Vážení občané, daně ze staveb podle ustanovení § 9 odst. lovaný čistý vzduch a vozit ho do obce.

1 písm. g) zákona č.338/1992 Sb., o dani z ne-
dovoluji si vám všem poděkovat za podpisy, movitostí, nevzniká poplatníkům povinnost SUV - 2010-01-18 18:41:45
které jste připojili k petici proti výstavbě bioply- podat daňové přiznání k dani z nemovitostí ani Spodní část ulice bří Kotrbů nebyla dnes prohr-
nové stanice v naší obci. Během necelých 20 dní sdělit správci daně tuto změnu, neboť nedo- nuta, natož ošetřena vůbec, opět tu auta mají 
se pod tuto petici podepsalo více než 1.000 ob- chází-li k jiným změnám než těm, které jsou problémy vyjet!
čanů Střelic a desítky občanů z okolních obcí. uvedeny v § 13a odst. 2 zákona o dani z nemo- Odpověď od adminisrátora:

Jmenovitě pak chci poděkovat p. Sázavskému vitostí, vyměří příslušný správce daně uprave- Dobrý den. Spodní část ul. Bratří Kotrbů nebyla 
(SaPack), paní Holešovské a paní Pucharové nou daň z moci úřední a výsledek vyměření prohrnuta z důvodu, že auta parkují příliš do ko-
(prodejny potravin) a panu Holešovskému (pro- oznámí poplatníkovi platebním výměrem nebo munikace a radlice traktoru, který provádí 
dejna vodo+instalo na ul. Nebovidská) za to, hromadným předpisným seznamem. údržbu komunikace, se tam prostě nevleze. 
že umožnili ve svých provozovnách sběr podpi- Jakmile bude možné ulicí projet, údržbu prove-
sů. Zároveň děkuji Zuzaně Hlouškové, Ivanovi deme. Prosím tedy majitele, aby si auta zapar-
Tomšů, panu Pernikářovi a paní Vorálkové za to, kovali blíže chodníku nebo v jiné části ulice, tak 
že nastartovali rozšiřování podpisových archů. aby bylo možné projet. S pozdravem Ing. Jiří 

Děkuji též všem, na které jsem zapomněl a Chloupek, místostarosta obce.
kteří pomáhali s rozmnožováním petičních 
archů a se získáváním podpisů. Vzhledem V následující rubrice nepravidelně vybíráme za- Tata - 2010-01-20 21:50:06
k počtu podpisů je vidět, že všichni udělali maxi- jímavé příspěvky z diskuse na internetových Je škoda že včera když trochu roztálo, že ten 
mum pro to, aby petice byla úspěšná. A díky stránkách obce Střelice. Anonymní příspěvky údržbový traktor nezplužil ze silnic ten sníh,
vám všem se to podařilo. nám nevadí, ale ty sprosté otiskovat nebude- co zase dneska zmrzl na led. Nevím kolik obec 

V současné době je petice uložena na OÚ me. Texty nejsou jazykově korigovány. platí za údržbu, ale mohla by připlatit víc.
Střelice u Brna a v případě obnovení řízení 
bude předána na konkrétní instituce jako důkaz 
toho, že občané Střelice bioplynovou stanici
ve svém katastru nechtějí!

David Otoupalík, autor textu petice

Obecní úřad oznamuje občanům, že místní 
poplatek za provoz systému shromažďování, 
sběru, přepravy, třídění, využívání a likvidaci
komunálních odpadů za rok 2010 je stejný jako 
v loňském roce ve výši 430,- Kč za osobu za rok 
a je splatný do 31. května 2010.
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Poplatek za komunální odpad 
a poplatek za psy

Poděkování za podpisy v petici 
proti bioplynové stanici

Ukončení osvobození nových 
staveb od 1.1.2010

Vybráno z diskusního fóra 
www.streliceubrna.cz



SUV - 2010-01-22 14:41:38 dalším jinak sociálně potřebným skupinám lidí, 
Ve spodní části ulice bratří Kotrbů zimní údržbě a to zejména v regionech, kde se sbírka koná.
trvale brání dlouhodobě zaparkovaný černý Všem, kteří do sbírky přispěli, velmi děkuje-
Favorit. me. Je dobré, že se v našich lidech projevuje sí-

lící pocit spolucítění s těmi, kteří potřebují 
Jana - 2010-01-24 21:44:04 pomoc od svých bližních ve stavu nouze. Ještě 
Ještě k popelnicím. Někde byly vyvezeny, jednou vám všem děkují za Českou charitu – 
někde ne a někde dokonce odvezeny. Od re- sbor koledníků ve Střelicích a obec Střelice.
staurace „u Trnků“ nějaký chtivý občan jednu Průběh Tříkrálové sbírky ve Střelicích, zejména 
velkou plastovou popelnici černé barvy odvezl v sídle kláštera sester dominikánek, fotografo-
nadobro pryč. Jedná se o SPROSTOU val Jiří Fukan.
KRÁDEŽ a pokud si to dotyčný neuvědomuje, 
tak oloupil pana Polešáka. Je smutné,
že v době, kdy si lidé kupují drahá auta,televize 
a jiné spotřebiče a bydlí v rodinném domku, ne-
mají tolik úcty k sobě, aby se nemuseli snižovat 
k tak primitivní krádeži. Pokud si někdo všiml 
někoho,jak popelnici krade, dejte prosím info 
do restaurace. Je mi líto, že i takoví žijí mezi 
námi v obci.

jana - 2010-01-26 21:44:21
Děkujeme za informace ohledně nalezení po-
pelnice z restaurace U Trnků (včetně jména 
toho, kdo ji do potoka hodil). Ještě štěstí, že tu 
máme občany, kteří si všímají...

Rychnovská - 2010-01-26 23:14:14
Ráda bych touto cestou zatupitelstvo poprosi-
la, aby zajistilo posyp silnic ve Vršovicích. 
Současná úprava plužením jeví se mi na ledu 
celkem neefektivní. Stejně jako se občané 
snaží uklízet si před vlastními domy, aby tímto 
způsobem šetřili obecní rozpočet tak, jak nás
o to pan starosta žádal ve zpravodaji, prosím já 
zastupitelstvo o totéž – pomozte nám chránit si 
náš majetek. Děkuji.

Zápis dětí do Mateřské školy ve Střelicích pro-
běhl ve středu 20.1.2010 v předstihu oproti mi-
nulým rokům. Dřívější termín konání zápisu
je důležitý pro rodiče, aby včas věděli, zda 
mohou počítat s umístěním dítěte v předškol-
ním zařízení na příští školní rok. 

V letošním roce odejde z mateřské školy
27 předškoláků, tzn., že se uvolní 27 míst.

O přijetí dětí do mateřské školy rozhoduje ře-
ditel školy podle stanovených  kritérií, mezi  
která na prvním místě patří dosažení 6 let
dítěte v předškolním roce, dále trvalý pobyt
ve Střelicích a zaměstnanost obou rodičů. 

K letošnímu zápisu přišlo 37 dětí, 2,5 – 6 le-
tých, z nichž 3 jsou z okolních vesnic.

V celkovém počtu je pět dětí, jejichž
maminka je s dalším dítětem na mateřské
dovolené, ale mají zájem o umístění dítěte do 
mateřské školy.

Rodiče budou informováni písemně.

Zuzana Hloušková

Myslivecké sdružení „Výrovka o.s. Střelice“ po-
řádalo tak jako každý rok i letos tradiční 

„My tři králové jdeme k vám, štěstí zdraví vin- MYSLIVECKÝ PLES v sobotu 16. ledna 2010  
šujeme vám!" znělo o víkendu snad ve všech v prostorách sokolovny ve Střelicích.
koutech Jihomoravského kraje. Nejinak tomu K tanci hrála oblíbená skupina MODUL. 
bylo ve Střelicích na Brněnsku, kde v převle- Myslivecká kuchyně se opět setkala s velkým 
cích vyrazilo koledovat na sedmdesát dětí a zájmem návštěvníků plesu. Součástí plesu 
jejich dospělý doprovod se zapečetěnými byla rovněž bohatá zvěřinová tombola.
pokladničkami. Finanční prostředky získané z konání plesu 

Výtěžek Tříkrálové sbírky je tradičně určen jsou pro myslivecké sdružení velmi potřebné 
především na pomoc nemocným, handicapo- pro zajištění provozu, zejména na nákup kr-
vaným, seniorům, matkám s dětmi v tísni a miva pro zimní přikrmování zvěře. 
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Tříkrálová sbírka 2010
ve Střelicích

Myslivecký ples 2010

Zápis dětí do mateřské školy 
na školní rok 2010/11



Svojí účastí každý z návštěvníků plesu nejen • Na cestě do sokolovny jsme se na zledovatě-
přispěl k dobré zábavě, ale pomohl rovněž lém chodníku skoro přizabili.
i naší krásné přírodě. • Myslela jsem, že to bude horší, ale nakonec 

Všem účastníkům plesu za vytvoření pěkné to byl úžasný zážitek, i když jsme tam občas 
pohodové zábavy děkují myslivci. nějaký ten krok spletli.

• Měla jsem trochu strach, ale jakmile začala 
hrát hudba, obavy a tréma zmizely a tanco-
vání bylo snadné a zábavné.

• Chodit v dlouhých bílých šatech není moc 
snadné, ale moc to všem slušelo.

• Holky se mi moc líbily, skoro jsem ty prin-
cezny nemohl poznat.

• Tanec se nám povedl a všechno z nás 
spadlo, když plný sál lidí začal tleskat.

• Všechny holky byly krásné a chlapci se nad 
nimi rozplývali. I chlapcům to slušelo.

• Všem tančícím párům to velmi slušelo,
dokonce i naše spolužačky byly překrásné.

• Polonéza se povedla na jedničku nejen díky 
žákům, ale hlavně díky paní učitelce 
Hradečané, která s námi nacvičila parádní 
představení.

• Po prvním tanci jsme předali paní učitelce 
Hradečané a Sázavské květiny jako poděko-
vání za to, že s námi tanec nacvičily a 
všechno zařídily.

• Velkým zážitkem bylo také fotografování,
ať s partnerem nebo ve skupinkách.

• Hodně se letos také vyvedla hudba. Krásně 
nám hráli a ještě lépe zpívali.

• Na ples se přišli podívat nejen rodinní pří-
slušníci, ale i kamarádi a známí, se kterými 
jsme se dlouho neviděli.

• Velkým zážitkem bylo vidět tancovat pana
ředitele a jeho manželku. Nevěřil bych,
že zrovna on bude tančit tak rychle a s tako-
vým elánem.

• Ještě nikdy se mi z tance takhle nezamotala 
hlava. I když jsem polku ještě nikdy netanco-
vala, pan učitel Beneš na mne i na ostatní 
vůbec nebral ohled a točil se vlastním tem-
pem.

• Byl to nezapomenutelný zážitek a budu na 
něj ráda vzpomínat.

• Život nám dá jen pár nejlepších zážitků, které 
třeba už nezažijeme, a tohle byl jeden z nich.

• ...a jedna z účastnic, Veronika Hanušová, 
ještě dodává: Připadala jsem si jako v po-
hádce, když jsem si ve čtvrtek pověsila ty ne- Zahajovací polonéza obyvatel Zámečku
besky krásné šaty v pokoji. Nejhezčí bylo to 
očekávání. Jaké to asi bude? Nezkazíme 
něco? Co když ano? Nakonec ples předčil 
veškerá má očekávání. Byla to výborná akce 
a klidně bych ten večer vrátila. Bylo pro
nás velkou odměnou vidět dojaté výrazy
rodičů, ale ještě lepší bylo vidět dojatou paní 
učitelku Hradečnou. Za to ty nácviky
stály. Vzhledem ke svým dojmům myslím,
že 16. reprezentační ples školy se úžasně
povedl. 

Z postřehů účastníků sestavil Aleš Kadlec

Moravská beseda obyvatel Zámečku
V pátek 22.1.2010 přivítala střelická sokolovna 
16. ples základní školy. Protože pro většinu 
žákyň i žáků devátých tříd je tento ples a zvlášť 
úvodní polonéza jakousi pomyslnou otevřenou 
brankou do světa dospělých, bývá dlouho
a netrpělivě očekáván. Dlouhé týdny je ples 
hlavním tématem v prostorách devátých tříd. 
Polonéza vypadá ze začátku velmi neohraba-
ně, ale výsledný efekt obvykle překoná očeká-
vání. Bylo tomu tak i letos. 
Zde jsou postřehy samotných účastníků:
• I když jsme při nácviku polonézy nebyli moc 

sehraní, tak při premiéře se nám to opravdu 
povedlo.

• Po dlouhém nudném nacvičování jsme se 
mohli konečně předvést a ukázat, že to umíme. Bohatá tombola
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Ples Zámečku ve fotografii

Reprezentační ples školy



V měsíci únoru oslaví významné životní jubi-
leum tito naši občané: 20.02.2010 v 19:00

50 let Petr Arnošt BLUE- AND PUBGRASS MUSIC SHOW
Skupina IBATAK si vás dovoluje pozvat k po-

55 let Ladislav Franta slechu několika písní ve stylu country, folk,
bluegrass apod. Vystoupit by s námi měli i naši 

60 let Hana Drimlová hosté, a to špičková bluegrassová skupina 
Early Times. Akce začíná v sobotu 20.2.2010

85 let Blažena Nováčková v 19:00 hodin a bude se konat v gymnastickém 
sále Sokolovny ve Střelicích.

90 let PhDr. Svatava Hájková Vstupné je dobrovolné.

95 let Františka Jochcová Srdečně zvou členové kapely Ibatak.

Všem jubilantům blahopřejeme.

Beletrie
D. Garlock Srdce bouře
Z. Jirotka Saturnin
N. Roberts Kouzla osudu
N. Roberts Srdce oceánu
J. Rollins Černý řád
J. Rollins Poslední orákulum
S. Sheldon Hvězdy svítí z výšky
M. Šmaus Židle pro Štefana

Naučná
T. Kuťková Velká kniha sušených rostlin
M. a B. Mykiskovi Jižní Amerikou
L. Šimánek Pobřeží Pacifiku

Beletrie pro děti a mládež
P. Brycz Dětský zvěřinec
I. Březinová Blázniví donkichoti
I. Březinová Bojíš se, Margito?
Z. Francková Lucka, Bambulín a tři taťkové
G. Kopietz Únos vlaku

Zásahová jednotka vyjela v roce 2009 celkem
k 26 událostem. V 7 případech se jednalo o po-
žár, ve 12 případech o technickou pomoc,
ve 3 případech o technickou pomoc (čerpání
vody), ve 2 případech šlo o PTC a 1x šlo o neo-
hlášené pálení a únik nebezpečné látky.

Celkem 26 událostí:
- 7x požár
- 12x technická pomoc
- 3x technická pomoc (čerpání)
- 2x požárně taktické cvičení
- 1x neohlášené pálení
- 1x únik nebezpečných látek

Účast techniky:
- 23x CAS k24 Liaz 101.860
- 13x DA Ford Transit

Místo události (katastrální území obce):
- 11x Střelice
- 2x Troubsko
- 2x Omice
- 1x Popůvky
- 2x Ostopovice
- 2x Moravany
- 3x Radostice
- 2x Brno- Bohunice
- 1x Babice u Rosic

Hasiči Střelice
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Střelické muzeum informuje

Na druhou únorovou neděli Střelické muzeum připravuje
17. pokračování výstavy z cyklu

„Střelická rodina ve fotografii“

Na výstavě si připomeneme dalších 50 střelických rodin, jejichž rodiče 

slavili svou svatbu v letech 1951 - 1955 a ke kterým nám naši spoluobčané 
zapůjčili fotografii alespoň jednoho člena připomínané rodiny.

Výstava bude otevřená
v neděli 14. února 2010
od 14:30 do 18:30 hodin

ve výstavní síni
Střelického muzea.

Jedna ze starších fotografií, 
zachycující jednu střelickou 
rodinu. Tuto i jiné fotografie 
našich bývalých spoluobčanů 
můžete uvidět na této i na 
dalších připravovaných 
výstavách.

Václav Dlapka

TJ SOKOL Střelice odbor všestrannosti zve malé i velké na

DĚTSKÝ MAŠKARNÍ KARNEVAL
 v neděli 14.2.2010 od 15:00 hodin v Sokolovněkterý se koná 

s kapelou Vocal band,
které se konají v Sokolovně

v sobotu 13.2.2010 od 20:00

SDH Střelice a  TJ SOKOL Střelice si Vás dovolují pozvat na

TRADIČNÍ MAŠKARNÍ OSTATKY
spojené s ochutnávkou domácích zabíjačkových specialit

 
slosovatelná vstupenka o ceny v ceně 60,- + 10,- Kč, košt domácí pálenky a vinotéka.

Vstup masek zdarma ve 21:00, pro nejlepší masky JITRNICE JAKOU SVĚT NEVIDĚL,

 
Těšíme se na vás

Čekají vás soutěže o ceny, bohatá tombola, tanečky a spousta dobré zábavy. Vstupné dobrovolné.

Připravované akce
v měsíci únoru ve Střelicích

Inzerce

PRODÁM
CIHLOVÝ BYT OV 3+1

VE STŘELICÍCH,
PO KOMPLETNÍ 
REKONSTRUKCI

V ROCE 2008

TEL: 775 020 602

Společenská rubrika

Nové knihy v obecní knihovně

Statistika výjezdů SDH 
Střelice v roce 2009



23.1.2010
Sokol Střelice - ASK Blansko B 88:56
Body:

Jménem rodiny děkuji všem přátelům a zná- Karafiát Aleš 21, Karafiát Kamil 20, Pospíšil 
mým za projevy soustrasti při posledním roz- Michal 17, Karafiát Miroslav 11, Švestka Radek 
loučení s paní Janou Harthovou konaném dne 9, Horký Radim 7, Boháč Vašek 2
29.12.2009.

Od sobotního zápasu jsme si slibovali vrátit po-
Děkuji za květinové dary. rážku, kterou jsme na palubovce soupeřů utržili. 

Soupeř dojel pouze v 5 hráčích, takže od za-
Jiří Harth, Tetčická 61, Střelice čátku jsme chtěli udávat tempo my. Opak byl ale 

pravdou, soupeř měl vynikající úspěšnost 
střelby a nedařilo se nám proměňovat rychlé 
protiútoky. I proto byl v poločase rozdíl ve skóre 
pouze 5 bodů.Po změně stran se nám začalo 
dařit jak v obraně, tak i v útoku a rozdíl jsme na-
výšili na konci 3. období na 31 bodů. V poslední 

Dne 30.12.2009 se uskutečnil v hasičce již tra- části hry soupeř nastoupil kvůli zranění ve 4 hrá-
diční turnaj „O zlatou střelickou pálku“. čích, později kvůli vyfaulování dohrával jen
Vítězem se stal Pavel Stehno, kterému blaho- ve 3. Přesto ale místo navyšování náskoku 
přejeme. Atmosféru turnaje pro vás zachytil jsme drželi nastavené tempo hry a rozdíl
Milan Coufal. ve skóre nenarostl. O herní pohodu jsme se při-

pravili zbytečnými ztrátami míčů hlavně v útoku.

10.1.2010
Velké Meziříčí - Sokol Střelice 58:46
Body:
Karafiát Kamil 13, Karafiát Aleš 12, Karafiát 
Miroslav 11, Horký Radim 5, Slavík Robin 2, 
Valášek Vašek 2, Švestka Radek 1, Boháč 
Vašek 0

V prvním utkání nového roku jsme zajížděli na 
palubovku soupeře, kterého jsme v prvním kole 
porazili.  Po první čtvrtině tomu nasvědčovalo
i skóre, kdy jsme šli do druhé čtvrtiny se sedmi-
bodovým náskokem. Pak ale začalo rychlé pro-
buzení domácích a zlepšenou obranou nám po-
volili skórovat pouze 2x !!!. Navíc se domácí 
zlepšili i v útoku, střídali po pětkách a to se
projevilo i v následné třetí čtvrtině. Skóre za dru-
hou čtvrtinu: 19:4 a za třetí: 12:5. S takovou
střeleckou mizérií se nedá pomýšlet na vítěz-
ství. Poslední čtvrtinu jsme vyhráli 13:16, ale do-
mácí zaslouženě vyhráli. Jediné pozitivum
je zapojení Kamila Karafiáta do hry po 3 měsí-
cích po zranění. Za 14 dní čekáme soupeře
z Blanska a ze Znojma, tak snad se výkon týmu 
zvedne a připíšeme si konečně tak dlouho oče-
kávané vítězství.

Kamil Karafiát

24.1.2010
Sokol Střelice - TJ Znojmo B 77:67 Vážení spoluobčané,
Body:
Karafiát Kamil 33, Karafiát Aleš 26, Boháč smyslem Střelického zpravodaje je vás 
Vašek 6, Horký Radim 4, Švestka Radek 4, informovat o dění v naší obci. Velmi bychom
Pospíšil Michal 3, Karafiát Miroslav 1 si přáli, aby vám Zpravodaj přinášel informace 

pro vás užitečné a informace, které vás 
V nedělním utkání k nám zavítalo Znojmo, tým, opravdu zajímají.
který stále čeká na vítězství v této sezóně. Nic 
nenasvědčovalo tomu, že by jej měli získat Proto vás chceme upozornit, že i vy máte 
právě na naší palubovce. Jenže v čele s výbor- možnost se podílet na jeho obsahu svými 
ným rozehrávačem drželi krok ve všech obdo- podněty a články, které můžete zasílat
bích hry a nedokázali jsme si vybudovat více na e-mail: zpravodaj@streliceubrna.cz,
jak 10 bodový náskok. Do poslední čtvrtiny nebo osobně předat na radnici, v pokladně
jsme šli s 3 bodovým odstupem, ale ještě v 5. mi-  paní Liškové.
nutě soupeři vedli o 3 body. Pak jsme ale doká-
zali bodově odskočit a mírné vedení jsme udr- Inzerci do Střelického zpravodaje můžete 
želi do konce zápasu. Oproti sobotnímu utkání podávat na výše uvedené kontakty. Zde se 
výrazně ubylo ztrát míčů na naší straně a ko- taktéž dozvíte podmínky inzerce a cenu za 
nečně se hrál běhavý basket na obou stranách. zveřejnění inzerce. Datová uzávěrka příjmu 
Tímto zápasem končí základní část, následuje článku do příštího vydání č. 3/2010 je 
skupina o 5. – 7. místo. O příštím utkání bu- 21.2.2010.
deme včas informovat na našich webových 
stránkách: www.sbasketball.wbs.cz Redakce Střelického zpravodaje
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Info pro Střelický zpravodaj

Poděkování

Basketbal v lednu

Turnaj „O zlatou střelickou 
pálku“ vyhrál Pavel Stehno
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